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- Ministerstwo Administracji 
- Komenda Główna Policji  
 

PETYCJA W INTERESIE PUBLICZNYM  
ZŁOŻONA W TRYBIE KOMUNIKACJI ELEKTRONICZNEJ  W CELU WYKORZYSTANIA TREŚCI W 
TERAŹNIEJSZOŚCI LUB PRZYSZŁOŚCI 
 
Dzień dobry, działając w trybie Ustawy o petycjach z dnia 11 lipca 2014 roku (tj. Dz. U. 2018 poz. 870) 
w związku z art. 54 w związku z art. 63 Konstytucji z dnia 2 kwietnia 1997 roku (Dz. U. 1997 nr 78 poz. 

483) przekładam petycję w przedmiocie : podjęcia rozstrzygnięcia lub innego działania w 
sprawie dotyczącej życia zbiorowego, wartości wymagających szczególnej ochrony 
w imię dobra wspólnego, mieszczących się w zakresie zadań i kompetencji 
adresata petycji 
¤ w temacie i celu : usprawnienia systemu prawnego 
 
Rozważenie wstrzymanie produkcji lub emitowania filmów i seriali kryminalistycznych o pracy 
funkcjonariuszy w szczególności działania i procedur operacyjnych celem zapobiegania oglądania 
przez przestępców celem uniknięcia odpowiedzialności z uwagi na zobaczenie jak wygląda 
przybliżona praca funkcjonariuszy.  
Dotyczy to m.in:  
- W11 Wydział Śledczy, Kartoteka, Detektywi, Malanowski i Partnerzy, 007 Zgłoś się, Stop Drogówka, 
Policjantki i Policjanci  
- Ojciec Mateusz, Gliniarze, Komisarz Alex 
- Agenci NCIS, CSI, Hawaii 5.0 
- Itd.  
 
Są to przybliżone działania funkcjonariuszy w ciężkiej pracy, dlatego uważam że można rozważyć 
wstrzymanie emitowania w razie uznania za słuszne dla interesu publicznego - celem zapobiegania 
pokazania przestępcom mniej więcej prace funkcjonariuszy. Nie chodzi tutaj o straty dla 
producentów ale tylko i wyłącznie o bezpieczeństwo publiczne gdzie seriale i filmy mogą przybliżać 
pracę funkcjonariuszy w celu wykrycia sprawców i zbierania dowodów.  
Uważam, że to co się dzieje za ścianą komendy i radiowozach winno być za ich ścianą bez publikacji 
na światło dzienne w szczególności pracę i przybliżoną pracę funkcjonariuszy.  
 
Adnotacje:  
(1) - Za ewentualne błędy przepraszam oraz z uwagi na stan epidemii - proszę o odpowiedź tylko i 
wyłącznie na adres e-mailowy.  
(2) - Nie wyrażam zgody na podstawie Ustawy o petycjach i Ustawie o dostępie do informacji 
publicznej na publikację danych osobowych oraz umieszczenie danych w projektowanej uchwale, 
uzasadnieniu, uchwale organu stanowiącego, protokołach komisji oraz udostępnieniu danych m.in na 
sesjach z posiedzeń komisji, sesjach organu stanowiącego itd. w związku z rozpatrywaną petycją.  
(3) - Na podstawie przepisów prawa, wnoszę o przekazanie petycji zgodnie z właściwością.  
(4) - Po rozpatrzeniu petycji, pisma oraz udzieleniu odpowiedzi - proszę o dokonanie anonimizacji 
danych (imienia, nazwiska, adresu, miejsca sporządzenia, sygnatury, nazwy loginu adresu 
pocztowego) w pismach wychodzących i przychodzących z uwagi na minimalizacje danych zgodnie z 
RODO, a dane tylko do rozpatrzenia i udzielenia odpowiedzi, a ważna jest treść pisma do 
wykorzystania w przyszłości.  
 


